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         Senny serves food, medicine, toys, cosmetics, daily chemicals, electronics, decorative products 

and other industries. Through the use of automatic printing technologies, such as screen printing, 

pad printing, hot stamping, labeling, offset printing and digital printing, it realizes printing high-quality 

exquisite graphics & texts on the surface of various shapes of products such as plastic, metal, glass 

and ceramics.

      Since 1994, Senny has always adhered to the business philosophy of providing customers with 

high-quality products and services, exploiting the most advanced electrical control components and 

materials for R&D and manufacturing, and continuously improving the printing quality on various 

products to meet the increasingly extensive market requirements for high-quality packaging.

   生力服务于食品、药品、玩具、化妆品、日化用品、电子产品、装饰用品等行业，通过使用丝

印、移印、烫金、贴标、胶印及数码打印等自动化印刷技术，实现在塑料、金属、玻璃及陶瓷等

材料的各种形状的产品表面上印刷高质量的精美图文。

       自1994年以来,生力始终坚持“为客户提供优质的产品和服务”的经营理念，采用最先进的

电气控制元件和材料进行研发和制造，不断提高在各种产品上的印刷质量，满足市场对日益广泛

的高品质包装需求。

UV 平板打印机
UV FLATBED PRINTER

Unit 3, 13/F, New Field Plaza, 1-17 Sai Lau Kok Road, Tsuen Wan, Hong Kong.

Tel:+852-21363363         Fax:+852-81690207     

HongKong Senny Holding Co., Limited

Dongguan Senny Printing Equipment Co.,Ltd

The First Industrial Zone at Tianwei, Changping, Dongguan, Guangdong, China.

Tel:+86 769-83752991  Fax:+86 769-83752881

Https://www.senny.com.cn    E-mail:senny@senny.com.cn

香港荃灣西樓角路1-17號新領域廣場13樓3室

电话：00852-21363363      传真：00852-81690207    

香港生力集團有限公司

东莞市生力印刷设备有限公司

中国广东省东莞市常平镇田尾第一工业区

电话: 0769-83752991            传真: 0769-83752881

网址：www.senny.com.cn     邮箱：senny@senny.com.cn




